
Møte i FAU 31.1.23 

Tilstede: Håvard B, Lauren H, Inger P, Maria S, Marit M, Marte H, Marita B, Eli-Hanne S, 

Eileen I, Ann-Sissel B, Henrika L, Anne Lise B og rektor Tone I.  

 

Sted: Eidebakken skole møterom. 

 

Saksliste: 

 

009-2022/2023 Trafikksikkerhetssaken: 

1. Det er arrangert et fellesmøte i høst der representant fra NAF, elevråd, 

representanter fra kommunen (leder i oppvekst, teknisk leder) og rektor. FAU var 

ikke innkalt til møtet.  

Her har alle fått sakt sin side av saken. Elevene og lærerne mener den nye traseen 

blir for lang, slik at elevene ikke kommer til å benytte den. Føles tryggere å ha 

skolevegen nærmere bebyggelse.  I dag brukes flere farlige og ulovlige snarveger. 

Elevene ønsker gangbro over riksvegen, kommunen har per i dag ikke midler til andre 

løsninger enn forslaget som foreligger.  

 

Plassering av den nye traseen skal behandles politisk. En del av traseen er klar, med 

etter flere innsigelser ble arbeidet med denne stoppet i høst. 

 

2. Det gjennomføres et teamsmøte med Siw Svendsen i NAF. 

NAF kommer med forslag til tiltak som kan iverksettes. De foreslår en to-delt 

holdningskampanje. 

- Kartleggingsdag. Hvilke hindringer finnes. Hva bør en være oppmerksom på.  Gjøre 

barna mer beviste på trafikksikkerheten. Bruke 2 timer av skoledagen. NAF kan stille 

med verktøy. Foreslår å ha dagen i mars. 

- Holdningskampanje. Velge 1-3 uker hvor fokuset er på å velge sikrere veier til og fra 

skolen. Det hele kan for eksempel starte med en Kick-off-dag. I løpet av perioden 

logges det om barna bruker den nye skole-vegen. Kampanjen avsluttes med 

evaluering og premiering. NAF stiller med materiell, reflekser o.l. 

 

3. For å få til noen av disse tiltakene er det nødvendig at FAU og foreldre er engasjerte. 

Det må dannes en gruppe som arbeider med dette lokalt. Gruppen bør inneholde 

representanter fra FAU, elevråd og skolen.  

Deltagere valgt fra FAU: Maria, Anne Lise og Eli-Hanne. 

 



Diskusjon: 

Saken skal til ny behandling i kommunen. FAU kan og bør sende inn en uttalelse til 

kommunen. 

Det burde vært kartlagt utfordringer både vinter og sommer. 

Utfordringer med at ny trase ikke er ferdig stilt. Dårlig løsning at barna skal gå langs 

skolevegen og ned til sykkel-og gangveg som leder til ny trase.  

Holdningskampanje er bra uansett om elevene velger å bruke den nye traseen eller 

ikke. Dagens løsning er ikke god nok.  

Foreslås også at det bør inkluderes i kampanjen hvor foreldre velger å slippe av 

barna.  

 

Rektor Tone videreformidler til NAF om at FAU ønsker å gjennomføre 

holdningskampanjen.  

 

010-2022/2023 Resultat fra nasjonale prøver 

Ikke mulig å gjennomføre på grunn av tekniske problemer. Tas opp på neste møte. 

 

011-2022/2023 Resultat fra elevundersøkelsen 

Ikke mulig å gjennomføre på grunn av tekniske problemer. Tas opp på neste møte. 

 

012-2022/2023 Åpen dag 

Saken har vært arbeidet med siden 2019, men ble stoppet under pandemien. Rektor har gitt 

saken til elevrådet. Ber om at elevene kommer med innspill til hva de ønsker ut av åpen dag. 

Ønsker at elevene blir engasjerte og får eierskap til dette. Kan komme med innspill i FAU-

møte når elevrådet har behandlet saken. 

Diskusjon: Hva var formålet med å arrangere åpen dag. Lage et felles arrangement for hele 

skolen. Vise frem hva elevene gjør på skolen. Kakesalg for å samle penger inn til FAU.  

Innspill. Forslag om en felles avslutning. Sommerfest. På ettermiddagstid. Mindre ansvar til 

lærerne.  

 

013-2022/2023 Eventuelt 

1. Skolemåltid.  

- Flere er misfornøyde med brødet. Det oppleves tørt og har for harde frø. Skolen 

kjøper hjemmebakte brød fra Lyngmo gård og supplerer med kjøpbrød. Pålegget kan 

være tørt og det er en del søl rundt matserveringen. Skolen har ikke midler eller 

arealer til å ha bredere utvalg. Utfordringer for noen av klassene som må spise på 

klasserommet. Lite plass å dekke opp og smøre på maten.  



Skolen baserer valg av matvarer på kostråd fra helsedirektoratet.  

Skolemåltidet er et tilbud. Elevene må gjerne ha med egen mat om de ønsker dette. 

Elevrådet har årlig diskusjon om elevene er tilfredse med skolemåltidet.  

Innspill: kan elevene få tilgang til vannkoker. Flere alternativer for elever som ikke 

liker brødmat. Vannkoker er kun tilgjengelig i kantinen på grunn av risiko for skader 

ved å ha kokende vann tilgjengelig. Ungdomstrinnet har vannkoker tilgjengelig. 

Innspill. Hvorfor kan ikke elevene få mer grønt?   

 

- Bruk av skjerm under måltider. Det erfares hyppig skjermbruk eller høytlesning under 

måltidet. Elevene blir passive seere/lyttere.  

Diskusjonen er tidligere tatt i FAU og i kollegiet, men argumentene fra lærere er at 

det brukes pedagogisk.  Lærere argumenterer for at det er nødvendig for å holde ro i 

enkelte klasser og at det er viktig for elevene å bli lest høyt til.  

Det er til stede minst 1 ansatt når elevene spiser. Det argumenteres fra flere 

representanter i FAU for at denne praksisen bør reguleres. Det er viktig at elevene får 

rom til å kommunisere med hverandre.  

Det er ønsket fra FAU at rektor tar dette opp igjen med lærerne.   

FAU ønsker tilbakemelding på dette. 

Innspill. Er det mulig å få inn frivillige for å hjelpe under skolemåltidene. 

 

2. Planlagte TEMA foreldremøter 

- Tema Kroppspress. For alle trinn. Planlagt 23.2.23. Gjennomføres av rådgivning for 

spiseforstyrrelser. Det erfares økende kroppspress i flere klasser på skolen også ned 

på småtrinnet. Elevene kommuniserer at de føler kroppspress. Påvirkes av SoMe.  

- Tema for de ulike trinnene. Planlagt gjennomført før påskeferien. Skolen ønsker 

innspill fra foreldre til tema som kan passe for de ulike trinnene. Forslag: Vennskap, 

inkludering, grensesetting, skjermbruk, gaming, SoMe, tenåringshjernen, rus.  

Skolen henter inn ressurser fra kommunen. 

 

Innspill om å få inn engasjerte foredragsholdere. Viktige budskap som bør nå frem til 

elevene.  Dette har ikke skolen midler til. Ressursgruppa barns beste har 

arrangementer for alle skolene. De pleier få inn ressurspersoner. Ikke kommet i gang 

igjen etter korona.  

Innspill om når kommer politi for å snakke med elevene. Skolen jobber med saken, 

politiet pleier komme til kun noen få trinn, har ikke ressurser og kapasitet til å 

komme til alle trinnene.  

 

3. Energidrikk. Ikke aldersgrense for kjøp. Men kan FAU gå i dialog med butikkene på 

Lyngseidet om å unngå å selge energidrikker til elevene. Svært dårlig for tennene.  

Det er gjennomført på longyearbyen med gode resultater.  

Henrika og Marit arbeider med dette.  

 



4. Forheng i garderoben i svømmehallen. Elever har erfart at de blir sett nakne/halv 

nakne i garderoben når døren ut i korridoren åpnes.  

Har tidligere vært sett på saken, ikke mulig med skillevegg eller sluse på grunn av lite 

areal. Har vært et forheng.   

Rektor følger opp saken.  

 

 

5. Purrer på nye garderobeskap. Nye garderobeskap kommer i løpet av neste halvåret. 

Prosessen har tatt lang tid. 

 

Referent: Anne Lise Bjørklid 

 

 

 

 


